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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
                  ÉRTÉKMEGŐRZÉSI BIZOTTSÁG_______ 
Ikt.szám: 15.50-20/2022.  
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
az Értékmegőrzési Bizottság 

2022. december 6-án megtartott üléséről 
 
 
Az ülés helye:  Kecskemét, Polgármesteri Hivatal I. emelet 2. 
  Kossuth tér 1. 
 
Az ülés időtartama:  9.00 órától 9.45 óráig 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Dr. Fekete Gábor: Köszönti a megjelenteket.  Megállapítja, hogy a bizottság 7 tagjából 4 
fő jelen van. A bizottság határozatképes. Az ülést 9.00 órakor megnyitja.  
Az ülés napirendjére vonatkozóan javaslatot nem tesz.  
Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  
 
66/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
  
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjére 
az alábbi határozatot hozta: 
 

1. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 
Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

     /A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 2. sorszámmal szerepel. / 
 

2. A közművelődésről szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata 
Előterjesztő:  Dr. Fekete Gábor elnök 

     /A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 7. sorszámmal szerepel. / 
 

3. Alapítvány alapítói jogainak átvételével kapcsolatos döntés meghozatala 
Előterjesztő:  Prof. Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

       /A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 21. sorszámmal szerepel. / 
 

4. A Településfejlesztési Terv készítésének véleményezési eljárása 
Előterjesztő:  Lejer Zoltán KVAB elnöke 

       /A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 27. sorszámmal szerepel. / 
(Az előterjesztés mellékletei az alábbi tárhelyen érhetőek el: 

             www.kecskemet.hu/uploads/TFT2022dec.zip) 
 
 

http://www.kecskemet.hu/uploads/TFT2022dec.zip
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5. Emléktáblákkal kapcsolatos döntések meghozatala 
Előterjesztő:  Dr. Fekete Gábor elnök 

       /A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 29. sorszámmal szerepel. / 
 

6. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. I. félévi 
munkatervére 

Előterjesztő:  Dr. Fekete Gábor elnök 
     /A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 12. sorszámmal szerepel. / 

 
ZÁRT ÜLÉS! 
 

7. Eltérő nyitva tartás engedélyezésére irányuló eljárás 
Előterjesztő:  Dr. Fekete Gábor elnök  

 
* * * 

 
MUNKAANYAG: 
 

• Emlékmű állításának lehetősége a Czollner téren  
    Előterjesztő:  Lejer Zoltán KVAB elnöke 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár 
  

1.NAPIREND 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Varga Miklós: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Király József: tisztelettel köszönti a megjeleneket. A kulturális intézményeinknek egy 
bizonyos részeket be kellett zárni, ezzel kapcsolatosan kérdezi, hogy a költségvetésben 
szereplő rájuk eső költségekkel mennyire biztosított a működésük?  
 
Varga Miklós: ahogy látszik a költségvetési rendelet tervezetben is, tartalmazza a teljes 
működési költségeket. Kivételt képez ez alól a távfűtés és a gázszolgáltatás. A távhő 
tekintetében december 31-ig tudják, hogy milyen áron van a távfűtés, a gáz tekintetében 
erre az évre van érvényes szerződése az önkormányzatnak. Az éves működés biztosítva 
van.  
 
Győrfi Róbert: elmondja, hogy áttanulmányozva a költségvetés számait – külön köszöni a 
hivatal dolgozóinak, hogy ilyen precíz munkát végeztek – a számok magukért beszélnek, 
takarékosság jellemzi az idei költségvetést. A nehéz idők ellenére nincs működési 
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hitelfelvétel és az önkormányzati intézmények működése is biztosítva vannak. További 
sok sikert kíván a megvalósításához. 
 
Lévai Jánosné: szeretné megköszönni jegyző úrnak, Dorcsák Annamária 
osztályvezetőnek, valamint a társosztályoknak ezt a megalapozott, átgondolt 
költségvetést. Bízik benne, hogy ezeket a számokat tudják tartani. Köszöni az 
együttműködést.  
 
Dr. Fekete Gábor: mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 0 nem, és 1 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
67/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 
 
A bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 26.075-1/2022. 
ügyszámú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a Közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja.  
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  

• Varga Miklós irodavezető, Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda 

• Dorcsák Annamária osztályvezető, Költségvetési és Intézményüzemeltetési Osztály 
 
 
2.NAPIREND 
A közművelődésről szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Király József: javasolja, hogy a rendelet 2.§ utolsó mondatában említett Közművelődési 
Kerekasztal minél hamarabb alakuljon meg, de legyen megjelölve, hogy ebben kik 
vehetnek részt, kik jelentkezhetnek? 
 
Dr. Temesvári Péter: folyamatban van az új Közművelődési Kerekasztal megalakulása. 
Civil szervezetek jelentkezése folyik. Arról rendelkezhetnek, ami ide le van írva. 
 
Ladics Monika: annyival egészítené ki, hogy november 25-vel járt le a 30 napos határidő. 
Eddig 16 civil szervezet jelentkezett. Később alapítványok is csatlakozhatnak, de 
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alapításkor csak egyesületek hozhatnak létre kerekasztalt.  
 
Király József: javasolja a határidő meghosszabbítását. 
 
Dr. Temesvári Péter: a közművelődési rendelet tartalmazza ezt a rendelkezést. A 
határidő lejárt, hosszabbítani nem lehet. 16 szervezet jelentkezése jónak mondható.  
 
Király József: javasolja, hogy kerüljön újra kiírásra a civil szervezeteknek a csatlakozási 
lehetősége. 
 
Dr. Fekete Gábor: volt egy határidő a jelentkezésre, az a határidő lejárt. Ha nem így 
lenne, akkor pont a jogbiztonság az, ami sérülne. Kéri, maradjanak a jelenlegi helyzetnél.  
 
Király József: civilekről van szó, kéri, hogy adjanak lehetőséget nekik arra, hogy 
jelentkezhessenek február végéig.  
 
Dr. Temesvári Péter: a szabályrendszer nem változik az új rendeletben. Nem lát okot 
arra, hogy módosítsanak, aki eddig jelentkezni akart, az meg is tehette.  
 
Dr. Fekete Gábor: mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 0 nem, és 1 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
68/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
A közművelődésről szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének Értékmegőrzési Bizottsága megtárgyalta 
Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 8768-6/2022. számú közgyűlési előterjesztését és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a mellékelt közgyűlési előterjesztést változatlan tartalommal terjeszti a 
közgyűlés elé elfogadásra. 
 
 
Határidő: 2022. december 8. 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
 
3.NAPIREND 
Alapítvány alapítói jogainak átvételével kapcsolatos döntés meghozatala 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
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Virág Barnabás: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az 
előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
69/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
Alapítvány alapítói jogainak átvételével kapcsolatos döntés meghozatala 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének Értékmegőrzési Bizottsága megtárgyalta 
Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 107-27/2022. számú előterjesztését és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
 
4.NAPIREND 
A Településfejlesztési Terv készítésének véleményezési eljárása 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Borbélyné Balogh Katalin: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Lévai Jánosné: szeretné megköszönni Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető úrnak és 
Borbélyné Balogh Katalinnak ezt az óriási feladatot, nagy munka van mögötte.  
 
Dr. Fekete Gábor: mivel több hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
70/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
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A Településfejlesztési Terv készítésének véleményezési eljárása 
 
A bizottság megtárgyalta Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, 
Városrendezési és Agrár Bizottság 579-56/2022. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 

• Irattár    
 
5.NAPIREND 
Emléktáblákkal kapcsolatos döntések meghozatala 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Borbélyné Balogh Katalin: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Király József: az emléktáblák kérdése egyre izgalmasabb, főleg, ha a Főtérről van szó. 
Úgy gondolja, hogy nagyon sok minden került a templom és a Városháza közötti területre. 
Méltó dolog-e adott esetben egy emlékhelynek, hogy pl. egy fa tövében van? Van egy 
Főtere a városnak, azért át kellene gondolni, hogy közterületre mi kerül ki. 100 éves lett 
egy kórus, ennek örül, de a Kossuth téren a Nagytemplom és az Aranyhomok közötti 
zöldfelületen emléktábla? Ott, ahol nap, mint nap gyakoroltak, annak az épületnek a falán 
talán el tudná képzelni az emléktáblát. De önmagában a Főtéren el legyen helyezve, a 
Nagytemplomhoz közel, nem látja sok értelmét. Átgondolásra javasolja. További 
egyeztetést javasol a helyszínre vonatkozóan. Kéri, hogy a Főteret ne terheljék túl 
emléktáblák tekintetében. Nagyon sok emléktábla más parkban megtalálta helyét.  
 
Dr. Temesvári Péter: jelzi, hogy mindenképpen figyelembe fogják venni az 
elhangzottakat.  
 
Lévai Jánosné: egy emlékfa ültetése jelezte korábban az évfordulót, de a vírus miatt nem 
tudták megünnepelni. Ezért szeretnék az emléktáblát most a korábban ültetett fa elé 
lehelyezni a földre. Az a sok zarándok, aki jön Kecskemétre, az tudja, hogy 100 éves a 
kórus. Lehetséges, hogy jobban körbe kellett volna járni a helyszínt, hiszen egy katolikus 
emléktáblának helye van pl. a Főplébánia közelében.  
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Dr. Sztachó-Pekáry István: úgy véli a Főtérnek ez a része nem egy frekventált helye, 
ahova az emléktáblát szeretnék tenni. Közel van a Nagytemplomhoz, egy ligetes, fás 
területen helyezkedik el. Kéri, hogy a kérelmező kérése kapjon támogatást.  
 
Dr. Fekete Gábor: kérdezi Ivkovicné Béres Tímeát, hogy Magyar Mártáról meséljen pár 
szót, hogy miért pont az ő emléke legyen képviselve a Legenda ligetben? 
 
Ivkovicné Béres Tímea: Magyar Márta Kecskeméten született, és halt meg. Nagyon 
magas színvonalon képviselte szülővárosát, mint példamutató kosárlabdázó. 
Kecskeméten érte az a megtiszteltetés, hogy 1972-ben a városon áthaladó olimpiai lángot 
vihette, sőt a Főtéren a központi olimpiai tüzet ő gyújthatta meg.  
 
Győrfi Róbert: köszönetet szeretne mondani Ivkovicné Béres Tímea ügyvezető 
asszonynak, hisz Kecskemét híres szülöttjének emléket állítani mindig egy felemelő 
feladat. Hosszú éves hanyagolás után szépen rekreálódik a Legenda Liget, bízik benne, 
hogy ez a kezdeményezés folytatódni fog. További jó munkát kíván. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: abban a szerencsés korban van, hogy ismerhette Kovács 
Tamást. Irányítóként játszott, és nagyon jól összefogta a csapatot. Mindenképpen 
támogatásra javasolja emlékhelyének kialakítását.  
 
Király József: félreértések elkerülése végett, a Főtéren a földön elhelyezendő 
emléktáblára gondolt, de olyan értelemben, hogy nagyon sok kutya szaladgál a 
belvárosban, és méltatlan lenne a helyzet. Átgondolásra javasolja a tábla méltóbb helyét.  
 
Dr. Fekete Gábor: két részben szavaztatná meg az emléktáblákat.  
Kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e a Magyar Márta, illetve Kovács Tamás 
kosárlabdázók részére emléktáblák elhelyezésével a Legenda Ligetbe? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 0 nem, és 1 tartózkodás mellett 
támogatja az emlékhelyek kialakítását.  
 
Kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e a Kecskeméti Nagytemplom kórusának 
100 éves fennállásának tiszteletére felállított emlékhellyel?  
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 0 nem, és 1 tartózkodás mellett 
támogatja az emlékhely felállítását.  
Mindezek alapján a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
71/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
Emléktáblákkal kapcsolatos döntések meghozatala 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Fekete Gábor elnök 1637-8/2022. számú 
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést változatlan 
tartalommal a közgyűlés elé terjeszti jóváhagyásra. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
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Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, Mérnöki Iroda 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 

• Irattár    
 
6.NAPIREND 
Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. I. félévi munkatervére 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Dr. Orbánné Veres Ildikó: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Dr. Fekete Gábor: mivel hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
72/2022. (XII.6.) ÉmB. sz. határozat 
Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. I. félévi munkatervére 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Fekete Gábor elnök 24.655-1/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság a közgyűlés 2023. I. félévi munkatervére tett, a határozat 
mellékletében szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni. 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr.Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó osztályvezető, Szervezési Osztály 

• Irattár    
     
  

 

Dr. Fekete Gábor: felhívja a figyelmet, hogy a 7. napirendi pont tárgyalására zárt ülés 
keretében kerül sor. Kéri, hogy a teremben a testület tagjai, az illetékes osztály 
munkatársai és a jegyzőkönyvvezető tartózkodjanak.  

A jegyzőkönyv 9.-11. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák külön jegyzőkönyvben. 
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Dr. Fekete Gábor: Nyílt ülés keretében folytatja a bizottság a munkáját.  
Kihirdeti a zárt ülés határozatát, mely szerint a bizottság támogatta az eltérő nyitva tartás 
engedélyezését a Magnus Pelso Kft. részére.  
Nyílt ülés keretében folytatja a bizottság a munkáját.  
 
 
Emlékmű állításának lehetősége a Czollner téren (munkaanyag) 
 
Dr. Fekete Gábor: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Borbélyné Balogh Katalin: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Fekete Gábor: Kérdezi, hogy jelen van-e a kérelmező: 
 
Neuendorf Sebastian Jörgné: német nemzetiségi önkormányzat elnökeként rengeteget 
foglalkozott azzal, hogy az emlékmű létrejöhessen a Czollner téren.  Szívügye ez a német 
nemzetiségi önkormányzat minden tagjának is.  
 
Győrfi Róbert: nagyon örvendetesnek tartja a kezdeményezést, bízik benne, hogy meg 
fog valósulni. A helyszín kiválasztása tökéletes, hiszen így nem terhelődik tovább a Főtér. 
Személyesen is minden támogatást megad hozzá.  
 
Dr. Fekete Gábor: nagyon fontosnak tartja, hogy a Kecskeméten élő nemzetiségek jól 
érezzék magukat és ha fontosnak tartják, akkor emlékhelyet is állíthassanak.  
 
Dr. Gajdácsi Zoltán: elég régóta húzódik ez a folyamat, a főépítész úr is településképi 
szempontból támogatja a kezdeményezést.  
 
Dr. Fekete Gábor: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés a munkaanyaggal 
kapcsolatban? 
 
Király József: támogatja a kezdeményezést és követendő példának tartja.  
 
Neuendorf Sebastian Jörgné: nagyon szépen köszöni a bizottság támogatását. Az 
emlékmű avatásán túl, a későbbiekben szeretné, a Czollner teret tovább tudnák, szépíteni, 
újítani és egyszer majd egy nemzetiségi park alakulna ki ott.  
   

Dr. Fekete Gábor: több napirend nem lévén, megállapítja, hogy a bizottság a munkáját 
befejezte, megköszöni a részvételt, az ülést 9.45 órakor bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 

 
  Dr. Fekete Gábor sk.                    Lévai Jánosné sk. 

                             elnök      bizottsági tag 

 

 


